
Beretning til generalforsamlingen 2022. 

Vi har i sidste sæson mistet et passiv medlem. Lasse Kjeldsen. 

Vi har i år udsendt girokort til      49    aktive og       72    passive medlemmer 

Vi har i den sidste tid haft en del uro på pladsen og i klubhuset. Der har været sammenstød mellem 

medlemmer, mellem medlemmer og bestyrelse. Det er sørgeligt at det skal være sådan. Det har i 

nogle tilfælde væres så voldsomt at jeg har fået meldinger fra medlemmer, også bestyrelse, at man 

ikke ønskede at deltage mere. Dette er ikke acceptabelt. Bådelauget skal være et sted hvor man kan 

komme og hygge sig i fred og fordragelighed, et sted hvor man ikke bliver svinet til for at gøre en 

indsats. Det bliver ikke hverdagen fremadrettet. Den stille, udglattende, og i nogens øjne vattede, 

indsats fra bestyrelsen bliver ændret. Vi har et sæt love og regler i klubben, og her er § 4 nok værd 

lige at kigge på. Vi vil bruge den til at fjerne problemet fra klubben, hvis det bliver nødvendigt. I 

særdeleshed har nogle medlemmer af bestyrelsen stået for skud i den seneste sæson. Det tolerere 

jeg ikke mere. Vi sidder der på frivillig basis, valgt af et flertal af medlemmer, til at forvalte klubben 

og dennes interesser.  

Sæson 2021 har budt på flere gode tiltag. Vi har fået rettet og fornyet træbroen, Langelinie, fra 

campingpladsens bro og ned til gæstebroen. I år håber vi så at vi kan få gæstebroen lavet i stand.  

Terrassen blev også som planlagt renset og behandlet som planlagt. Og det må også siges at det 

pyntede. 

Det blev også i 2021 vi fik drænet det stykke nedenfor kajakhotellet. Det har været et ømt punkt, og 

et utroligt sumpet område i mange år. Nu er det blevet udført og det er virkelig noget der har 

hjulpet. Nu kan det lade sig gøre at gå på det stykke hele året. 

MC-træf blev det også til i 2021. Det blev nogle hyggelige aftener i selskab med en masse mc folk, 

hvor der blev langet nogle pølser, øl og vand over bordet. Igen i år holder vi MC-træf i samarbejde 

med MC Gudenåen 

Men igen i 2021, som i de foregående år, er det de samme folk vi ser på pladsen hver gang der skal 

laves noget. Tilslutningen bliver kun ringere og ringere fra medlemmernes side. Det er som om at 

man tror at når først bestyrelses er valgt, så søger den for at resten kan fedte den på deres arbejde. 

Den går bare ikke mere. Der er mange opgaver at hjælpe med. Ikke kun tunge opgaver. Georg vil 

også meget gerne have mere hjælp i festudvalget. En ekstra hånd eller 2 til mc aftenerne med at 

sælge pølser er guld værd. Og så er det for øvrigt rigtig hyggeligt og være der sådan en aften. Bare 

kom frem. Passive er også velkomne. 

Så samtidig med den kæmpe tak vi siger til de samme 4 medlemmer som de sidste år, så siger vi til 

resten, at nu er det jeres tur. Bestyrelsen vil i år se til at der kommer flere på banen. Og vi vil benytte 

os af § 15 i klubbens love og regler. Her står der klart at alle aktive har pligt til 5 timers arbejde i 

klubben om året. 

Ligeledes vil vi sikre at § 10 som omhandler forsikring, overholdes. Kort sagt. Forsikring på jeres 

både, land- såvel som vandpladser, skal forevises inden søsætning. Hvis det ikke overholdes vil vi se 

det som en modarbejdelse af klubbens love og regler. Og så skal båden op igen til forholdet er i 

orden.  

Jeg har henvist til flere § i vores regelsæt i dag. Det kan måske godt virke lidt voldsomt, men det er 

åbenbart nødvendigt en gang imellem at ruske op i tingene. Vi har fået en del nye medlemmer som 

sikket ikke kender disse regler. De har så ikke haft mulighed for at overholde dem. Men hvis man 

ikke har fået en kopi af vores vedtægter, eller gerne vil have et nyt er det blot at henvende sig til et 

bestyrelsesmedlem og få dem udleveret 

Formanden. 


